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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op maandag 1 februari 2018 (19.30-19.50 uur)  

 

Aanwezig: voorzitter de heer Abma, PvdA:, de heer Ouahim, mevrouw Van der Ven, CDA: de heer 
Hoekstra, de heer Blacquière, GBH:, mevrouw Driehuijs, VVD: -, D66: de heer Koekkoek, FNP: 
mevrouw Terpstra, CU: mevrouw De Heij, GL: mevrouw Rozema 

  
Verder aanwezig: wethouders mevrouw Van der Laan en de heren Broekhuizen en Zoetendal 
 
Commissiegriffier: mevrouw Jansen 
 
Afwezig: mevrouw Bijlsma (PvdA), mevrouw Van Brussel (VVD), de heer De Wit (VVD), mevrouw 

Buikhuizen (FNP) 
 
 
1. Opening  
Voorzitter de heer Abma opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 7 december 2017 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3b. Toezeggingen / LTA 
Verder geen opmerkingen. 

 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Geen. 
 
4a. Kwartaalrapportage Caparis en begroting Caparis 2018 
Vragen van het CDA worden beantwoord door wethouder Zoetendal. 

De PvdA vraagt naar de toezegging om in het eerste kwartaal van 2018 te spreken over de 4 ton.  
Voorzitter: er is een relatie/overloop tussen de 4 ton (is deel van de Participatiewet, staat los van 
Caparis) en het leer-werkbedrijf (bedrag kan eventueel worden ingezet als instrument).  
Naar beide wordt gekeken voor een datum, in overleg met griffie en betrokken ambtenaren. 

De meerderheid van de commissie geeft aan de ontwikkelingen bij Caparis nog in de ‘oude raad’  te 
willen bespreken. 
 

5. Rondvraag 
Vragen CU over het eigendom van De Spil en de Buitenkans worden beantwoord door wethouder 
Broekhuizen. Eigenaar van De Spil WoonFriesland wil het gebouw verkopen. Het verdienmodel is de 
school in het gebouw, toekomstige kopers zijn vooral geïnteresseerd in dat deel. WoonFriesland wil 
het pand niet in delen verkopen, het college wil geen huurhuizen in bezit hebben en wil daarom niet 
het hele complex verwerven. Er wordt gezocht naar iemand die het hele complex overneemt. 
De Buitenkans heeft nu een aantal groepen en huurt een deel van het gebouw voorheen De Atlas. 

De verwachting is dat De Buitenkans gaat groeien en in het pand groeit. 
Vragen over De Barte en de Kubus worden beantwoord door wethouder Zoetendal. De gemeente is 
eigenaar van het pand, de scholen gebruiken een deel. 
D66 vraagt naar de marktconsultatie betreffende de Heerenveense School. 
Wethouder Broekhuizen meldt dat het college net eerste versie heeft besproken. Het onderwerp 
komt over enkele weken naar de raad. 

De PvdA is niet tevreden met de antwoorden op de vragen over Boekstart, vindt het te vrijblijvend. 
Wethouder Broekhuizen was hiervan op de hoogte, stelt voor Boekstart te bespreken met mevrouw 
Van der Ven en ambtenaren. De PvdA kan ook een initiatiefvoorstel maken. 
 
6. Sluiting 


